
Rada Gminy Stare Bogaczowice 
Radni - Sesja 

Protokół nr II/18                                                                                                 
z sesji Rady Gminy Stare Bogaczowice                                                               

z dnia 27 listopada 2018 roku 

II Sesja w dniu 27 listopada 2018 r. 
Obrady rozpoczęto 27 listopada 2018 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 
dnia.                                                                                                                                                 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marzena Data 
2. Izabela Kamińska 
3. Arkadiusz Karczmarz 
4. Emilia Kmiecik 
5. Lucyna Król 
6. Daniel Mikulski 
7. Edward Podgórski 
8. Tomasz Pryczek 
9. Aneta Rajca 
10. Justyna Sobota 
11. Nina Stańko 
12. Alicja Stępnik 
13. Rodryg Świteńki 
14. Marcin Uchmanowicz 
15. Ariel Zarzeczny 

Ad.1. Otwarcie sesji                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
Przewodnicząca Rady Gminy Aneta Rajca, o godz. 15.00 otworzyła obrady II sesji Rady 
Gminy  Stare Bogaczowice, powitała radnych i osoby uczestniczące w posiedzeniu.                                                                                               
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w posiedzeniu udział bierze 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi 
quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. (lista obecności w 
załączeniu).                                                                                                                                         
Na prośbę Przewodniczącej Rady Gminy, głos zabrał radny Powiatu Wałbrzyskiego p. 
Bogdan Stochaj, który poinformował, że   w Radzie Powiatu pełni funkcję Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej oraz jest członkiem Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji 
Powiatu.                                                                                                                                  
Dziękując radnemu za przybycie na obrady, Przewodnicząca Rady Gminy wyraziła nadzieję 
na owocną współpracę.                                                                                                          

Ad.2. Zatwierdzenie porządku obrad.                                                                                                                                                                                                      
Przewodnicząca Rady Gminy  poinformowała, że na wniosek Wójta Gminy proponuje się 
poszerzyć proponowany porządek obrad sesji o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie 
przystąpienia do opracowania zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Stare Bogaczowice. Następnie przedstawiła proponowany porządek 
obrad, wraz z powyższą zmianą: 



1. Otwarcie sesji.                                                                                                                                  
2. Zatwierdzenie porządku obrad.                                                                                                    
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.                                                                              
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.                                       
5. Podjęcie uchwał:                                                                                                                                
a) Uchwała w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2018.                                                         
b) Uchwała w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Stare Bogaczowice z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na 2019 rok.                                                                                                                                           
c) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.                    
d) Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Bogaczowice.                                          
e) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie wsi Stare Bogaczowice, gmina Stare Bogaczowice.                                   
f) Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Bogaczowice.                  
g) Uchwała w sprawie powołania Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Stare 
Bogaczowice.                                                                                                                                       
h) Uchwała w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej Rady 
Gminy Stare Bogaczowice.                                                                                                                   
i) Uchwała w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Stare 
Bogaczowice.                                                                                                                                              
j) Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Stare 
Bogaczowice.                                                                                                                                                       
6. Informacja Wójta Gminy Stare Bogaczowice o stanie realizacji zadań oświatowych w 
Gminie Stare Bogaczowice w roku szkolnym 2017/2018.                                                                     
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych za 
rok 2017 złożonych przez radnych Gminy Stare Bogaczowice.                                                             
8. Informacja Wójta Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych za rok 2017 złożonych 
przez kierowników jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje administracyjne 
w imieniu Wójta Gminy Stare Bogaczowice.                                                                                            
9. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                                            
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.                                                    
11. Wolne wnioski i informacje.                                                                                                       
12. Zamknięcie obrad.                                                                                                               
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1) Tomasz Pryczek 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy . 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 



Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
 
Ad.4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.                   
Przedstawiając sprawozdanie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym :              
-odbyło się spotkanie z przedstawicielem Polskiej Spółki Gazownictwa w sprawie możliwości 
zgazyfikowania Gminy Stare Bogaczowice,                                                                                           
- przeprowadzono rozmowy z przedstawicielami Spółki TAURON w temacie możliwości 
obniżenia opłat za oświetlenie uliczne.                                                                                                      
–odbyły się uroczystości  rocznicy 100-lecia odzyskania niepodległości,                                            
-w Starych Bogaczowicach odbyła się II Gala Kresowa. 

Ad.5. Podjęcie uchwał: 
 

a) Uchwała w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2018.                                                      
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna Król, Daniel 
Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja Stępnik, 
Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Data 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta większością głosów. 
 
b) Uchwała w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Stare Bogaczowice z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2019 rok. 

Zabierając głos Sekretarz Gminy poinformowała, że uchwała jest procedowana w oparciu o 
ustawę o działalności pożytku publicznego i wolantariacie. Podjęcie uchwały w powyższej 
sprawie jest obligatoryjne dla Rady Gminy. Program współpracy podlega konsultacjom, które 
odbyły się poprzez Biuletyn Informacji Publicznej. W okresie konsultacji żadne uwagi do 
proponowanego programu nie zostały zgłoszone. Jednakże w dniu 7 listopada br., już po 
okresie konsultacji , Ośrodek Wspierania Ekonomii Społecznej przesłał swoje uwagi 
(Sekretarz Gminy przedstawiła je wraz z uzasadnieniem).Ze względu na to, że zostały one 
zgłoszone po terminie, nie uwzględniono ich w projekcie uchwały. 

Następnie odpowiadając na zapytanie radnego Rodryga Świteńkiego Sekretarz Gminy 
poinformowała, że współpraca kierowana jest do stowarzyszeń prowadzących działalność 
pożytku publicznego, a nie do stowarzyszeń zwykłych. 
Odpowiadając na zapytanie radnego Daniela Mikulskiego, dotyczące liczby stowarzyszeń 
działających na terenie Gminy, Sekretarz Gminy poinformowała, że są to 2 stowarzyszenia 
oraz wszystkie gminne jednostki OSP.                                                                                 
Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
c) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.                                            
Uzasadniając projekt uchwały, Kierownik Referatu Inicjatyw Gospodarczych Małgorzata 
Szczygielska poinformowała, że z dniem 31 grudnia br., podjęta wcześniej w powyższej 
sprawie uchwała traci moc. W celu zapewnienia bezpieczeństwa korzystającym z drogi 
wojewódzkiej nr 375 w sołectwie  Chwaliszów, w uzgodnieniu z Województwem 
Dolnośląskim zdecydowano o porozumieniu w sprawie wykonania dokumentacji technicznej 
budowy chodnika. Brak możliwości dokonania stosownych uzgodnień w roku 2018 powoduje 
konieczność przedłużenia terminu realizacji zadania na rok 2019. Oświadczyła, że cała 
inwestycja będzie realizowana na mocy zawartego porozumienia.                                      
Następnie odpowiadając na zapytanie radnego Edwarda Podgórskiego Wójt Gminy 
poinformował, że uchwała dotyczy zapłaty za wykonanie projektu, który z uwagi na długość 
trwania procedur  nie zostanie ukończony w roku bieżącym. W związku z tym proponuje się 
przeniesienie środków zaplanowanych w budżecie Gminy na ten cel w roku 2018 na rok 
2019.  Środki finansowe  zapisane w uchwale przeznaczone są tylko na wykonanie projektu 
chodnika, którego koszt to ok. 60 tys.zł. Projektant został wyłoniony w ramach konkursu 
ofert.                                                                                                                                              
Radny Edward Podgórski zwrócił się z zapytaniem, czy oprócz zapłaty za wykonanie projektu 
chodnika, Gmina będzie ponosiła koszty związane z jego wykonaniem. Stwierdził, że Gmina 
wydaje środki na cudze mienie, gdyż droga jest drogą wojewódzką 
W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że Gmina będzie partycypować w połowie 
kosztów wykonania całej inwestycji, Zauważył, że planowany do wykonania chodnik służył 
będzie mieszkańcom Gminy, a inwestycje, które w całości wykonywane są ze środków 
zarządcy drogi nie są realizowane, bądź wykonywane są w bardzo odległych terminach.                        
Po wyczerpaniu głosów w dyskusji przeprowadzono głosowanie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja Stępnik, Rodryg 
Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
PRZECIW (1)Edward Podgórski 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta większością głosów. 

 d) Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Bogaczowice.            
Uzasadniając projekt uchwały Kierownik Referatu Inicjatyw Gospodarczych poinformowała, 
że zakres zmiany studium dotyczy części dotychczas obowiązującego planu 
zagospodarowania przestrzennego, uchwalonego w 2016r., w którym tereny w nim ujęte 
zostały przeznaczone pod elektrownie wiatrowe. W związku z tym, że zmiana przepisów 
prawnych nie dopuszcza możliwości ich budowy na obszarach chronionych, zachodzi 
konieczność dokonania zmiany na działalność mniej uciążliwą, dotyczącą budowy farm 
fotowoltaicznych. Ponadto projekt uchwały reguluje  przebieg dróg komunikacyjnych na 



terenie Gminy.                                                                                                                        
Następnie odpowiadając na zapytanie radnego Daniela Mikulskiego Kierownik RIG 
poinformowała, że jest to działanie na wniosek inwestora.                                         
Przeprowadzono głosowanie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
e) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie wsi Stare Bogaczowice, gmina Stare 
Bogaczowice 
Kierownik Referatu Inicjatyw Gospodarczych poinformowała, że prezentowany projekt 
uchwały jest pochodną uchwały przyjętej w punkcie poprzednim i jest ona procedowana na 
wniosek inwestora. Grunty są własnością osób prywatnych i za ich zgodą zostają objęte 
planem. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek                                                                                                  
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
f) Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Bogaczowice.                                         
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w wyniku wcześniejszych dyskusji i 
rozmów prowadzonych przez Kluby Radnych i radnych proponuje się następujący skład 
Komisji Rewizyjnej:                                                                                                                                      
radny Daniel Mikulski jako Przewodniczący Komisji                                                                                 
radny Rodryg Świteńki – Członek Komisji                                                                                                              
radna Emilia Kmiecik – Członek Komisji                                                                                             
radny Edward Podgórski – Członek Komisji.                                                                          
Zabierając głos radna Marzena Data, zaproponowała na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej radnego Edwarda Podgórskiego.                                                                      
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wcześniejsze propozycje dotyczyły powołania 
na Przewodniczącego Komisji radnego Daniel Mikulskiego, a wobec  zaistniałej sytuacji 
głosowanie należałoby przeprowadzić nad  obydwoma propozycjami. Głosowanie 
elektroniczne  dotyczy tylko projektu uchwały w przedstawionej wcześniej wersji. W tej 
sytuacji, konieczne będzie przeprowadzenie głosowania osobnego w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, które odbędzie się przez  wyczytywanie  nazwisk 
radnych w kolejności alfabetycznej i odpowiadanie przez nich czy głosują : „za”, „przeciw”, 
„wstrzymuję się”. Zwróciła się z zapytaniem, czy w stosunku do pozostałych proponowanych 
składów Komisji, będą zgłaszane inne kandydatury. W celu wypracowania wspólnego 
stanowiska, Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 5 min. przerwy.                                                                          



Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w składzie:                                                                     
radny Daniel Mikulski,                                                                                                                      
radny Rodryg Świteńki                                                                                                                            
radna Emilia Kmiecik,                                                                                                                                   
radny Edward Podgórski. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek                                                                                                    
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie wyboru radnego 
Daniela Mikulskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Po przeprowadzeniu aktu głosowania Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że  10 
głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” , Przewodniczącym 
Komisji Rewizyjnej został wybrany radny Daniel Mikulski (imienny sposób głosowania 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).                                                                
Przeprowadzono głosowanie kandydatury radnego Edwarda Podgórskiego  na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.                                                                                                  
W wyniku głosowania, 3 głosami „za” przy 10 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 
się”, kandydatura  radnego Edwarda Podgórskiego  na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
została odrzucona (imienny sposób głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

g) Uchwała w sprawie powołania Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Stare 
Bogaczowice.                                                                                                           
Przewodniczaca Rady Gminy przedstawiła proponowany skład Komisji Finansowo-
Budżetowej:                                                                                                                                    
radny Ariel Zarzeczny -  Przewodniczący Komisji                                                                                        
radna Aneta Rajca – Członek Komisji                                                                                                       
radny Arkadiusz Karczmarz – Członek Komisji                                                                                          
radny Edward Podgórski – Członek Komisji                                                                                      
radny Daniel Mikulski – Członek Komisji                                                                                          
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
h) Uchwała w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej Rady 
Gminy Stare Bogaczowice. 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany skład Komisji Finansowo-
Budżetowej:                                                                                                                                                



radny  Marcin Uchmanowicz -  Przewodniczący Komisji                                                                             
radna  Izabela Kamińska – Członek Komisji                                                                                                
radny  Tomasz Pryczek – Członek Komisji                                                                                             
radna Alicja Stępnik  - Członek Komisji                                                                                     
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 i) Uchwała w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Stare 
Bogaczowice. 
Przewodniczaca Rady Gminy przedstawiła proponowany skład Komisji Spraw Społecznych:                                                              
radna Emilia Kmiecik -  Przewodnicząca Komisji                                                                                     
radna  Justyna Sobota – Członek Komisji                                                                                              
radna Nina Stańko – Członek Komisji                                                                                                       
radny Rodryg Świteńki – Członek Komisji                                                                                                                             
radna Lucyna Król – Członek Komisji                                                                                               
radna Marzena Data – Członek Komisji                                                                                         
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek                                                                                                           
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
j) Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Stare 
Bogaczowice. 
Przewodniczaca Rady Gminy przedstawiła proponowany skład Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji :                                                                                                                                                 
Radna Izabela Kamińska -  Przewodnicząca Komisji                                                                      
radna  Justyna Sobota – Członek Komisji                                                                                                
radny Marcin Uchmanowicz - Członek Komisji                                                                                 
radna Alicja Stępnik – Członek Komisji                                                                                                
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marzena Data, Izabela Kamińska, Arkadiusz Karczmarz, Emilia Kmiecik, Lucyna 
Król, Daniel Mikulski, Edward Podgórski, Aneta Rajca, Justyna Sobota, Nina Stańko, Alicja 
Stępnik, Rodryg Świteńki, Marcin Uchmanowicz, Ariel Zarzeczny 
NIEOBECNI (1)Tomasz Pryczek                                                                                                     
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6. Informacja Wójta Gminy Stare Bogaczowice o stanie realizacji zadań 



oświatowych w Gminie Stare Bogaczowice w roku szkolnym 2017/2018.                                  
Sekretarz Gminy przedstawiła  informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 
Stare Bogaczowice w roku szkolnym 2017/2018, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag do informacji. 
 
Ad.7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy na temat analizy oświadczeń 
majątkowych za rok 2017 złożonych przez radnych Gminy Stare Bogaczowice                 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację na temat analizy oświadczeń 
majątkowych za rok 2017, złożonych przez radnych Gminy Stare Bogaczowice, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag do informacji. 
 
Ad.8. Informacja Wójt Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych za rok 2017 
złożonych przez kierowników jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje 
administracyjne w imieniu Wójta Gminy Stare Bogaczowice. 
Do przedstawionej przez Wójta Gminy informacji w powyższej sprawie, radni nie wnieśli 
uwag do informacji. 
 
Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych                                                                             
1.Odnosząc się do uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego, radny Edward Podgórski oświadczył, że nie jest przeciwny budowie 
chodnika, ale nie zgadza się z wydawaniem na ten cel pieniędzy gminnych. Wyraził opinię, że 
środki finansowe powinny być pozyskanie ze źródeł pozabudżetowych, bądź wyasygnowane 
przez zarządcę drogi.                                                                                                                         
W trakcie dyskusji na powyższy temat Wójt Gminy poinformował, że porozumienia z 
zarządcami dróg w sprawie współfinansowania inwestycji są  zawierane przez wiele gmin, co 
wpływa na przyspieszenie ich realizacji. Ponownie zwrócił uwagę, że inwestycje prowadzone 
na drogach na terenie Gminy, służą przede wszystkim poprawie stanu bezpieczeństwa dla 
mieszkańców.                                                                                                                                                  
Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, której szczegółowy przebieg został 
zarejestrowany na nośniku magnetycznym, dostępnym na stronie internetowej Biuletynu 
Informacji Publicznej Gminy Stare Bogaczowice. 

2.Radna Alicja Stępnik zwróciła się z zapytaniem o termin naprawy chodnika w Nowych 
Bogaczowicach.                                                                                                                                     
W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że chodnik jest własnością powiatu. Sprawa 
została zgłoszona na policję. Oczekuje się na zgodę na jego naprawę. 

3.Radny Ariel Zarzeczny zwrócił się o informację na temat łącznika  drogi S-3.                                 
Wójt Gminy poinformował, że od ostatnich rozmów w tym temacie nie ma nowych 
informacji. 

4.Nawiązując do prowadzonych na terenie Gminy inwestycji w zakresie turystyki i sportu, 
radny Daniel Mikulski poruszył sprawę planowanych tras rowerowych i zaproponował 
opracowanie koncepcji działania w tym temacie na najbliższą kadencję. 

Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
Na poprzedniej sesji radni nie zgłosili interpelacji. 
 



Ad.11. Wolne wnioski i informacje                                                                                              
1.Radny Daniel Mikulski zwrócił się z prośbą , o poczynienie kroków w celu  zainstalowania 
bankomatów w  największych sołectwach Gminy.  
 

2.Radny Edward Podgórski poinformował, że Klub Radnych „Bliżej Ludzi” złoży do 
Wojewody Dolnośląskiego interpelację odnośnie  Komisji Rewizyjnej. 

3.Radny Ariel Zarzeczny, zwracając się do radnego Edwarda Podgórskiego, przytoczył 
statutowe zapisy dotyczące praw i obowiązków radnych i Przewodniczącego Rady Gminy 
podczas trwania sesji oraz zwrócił się do niego z prośbą o  zapoznanie się z treścią Statutu 
Gminy i ustawy o samorządzie gminnym.                                                                                 
Odnosząc się do sprawy współfinansowania budowy chodnika w Chwaliszowie wyraził 
opinię, że radni powinni pracować na rzecz mieszkańców Gminy, którzy w tej sprawie 
wielokrotnie zwracali się do radnych. Gdyby Rada Gminy nie partycypowała w kosztach 
prowadzenia takich inwestycji, to nie byłyby one realizowane.                                                           
W powyższej sprawie wywiązała się dyskusja, której szczegółowy przebieg  został 
zarejestrowany na nośniku magnetycznym, dostępnym na stronie internetowej Biuletynu 
Informacji Publicznej Gminy Stare Bogaczowice oraz w biurze Rady Gminy. 

4.Sekretarz Gminy zwróciła się do radnych i sołtysów z prośbą o rozpropagowanie wśród 
mieszkańców ulotki , dotyczącej możliwości zawiązywania Kół Gospodyń Wiejskich. 

5.Sołtys wsi Cieszów p.Katarzyna Barecka poinformowała radnych o możliwości  
przyłączenia się do organizowanej akcji „Szlachetna Paczka”.      
 
 
Ad.12. Zamknięcie obrad 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 16.25 
zamknęła obrady II sesji Rady Gminy Stare Bogaczowice.  

 Protokołowała     Przewodnicząca Rady Gminy 

 Renata Dmytrasz       Aneta Rajca  

 
 
 

 

 

 
 
 


